#### 题目:

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay that begins with the sentence "As requirements for job applications are getting increasingly higher, college students ought to be better prepared for their future career." You can <u>make comments</u>, <u>cite examples</u> or <u>use your personal experiences</u> to develop your essay You should write at least 150 words but no more than 200 words.

# 答案:

As requirements for job applications are getting increasingly higher, college students ought to be better prepared for their future career. In today's *competitive job market*, being *proactive* and *well-rounded* is *essential for* success. College students must *get well-prepared* to *meet the employers' demands*.

On one hand, academic performance still matters a lot. Students should strive to achieve high grades and deepen the understanding of their chosen fields. This can help build a solid foundation of knowledge. On the other hand, it is indispensable to get practical experience. For example, internships and part-time jobs can help students apply theoretical knowledge to practical settings. If students go to work in a company on holidays, they will get hands-on experience. Additionally, developing soft skills such as communication, teamwork, and adaptability is crucial. These skills are highly sought-after by employers and can make a significant difference in job interviews.

In summary, college students need to prepare for their future careers in many ways. By doing well in school, gaining practical experience, and developing important skills, they can make themselves more competitive and ready for the future career.
翻译:

随着求职要求越来越高,大学生应该为未来的职业生涯做好更充分的准备。在当今竞争激烈的就业市场中,**积极主动和全面发展**对于成功极其重要。大学生必须做好充足的准备,以满足雇主的需求。

一方面,**学业成绩**仍然非常重要。学生们应该努力取得高分,加深对自已所选领域的理解,这有助于奠定坚实的知识基础。<u>另一方面</u>,获得**实践经验**是必不可少的。例如,实习和兼职工作可以帮助学生将理论知识应用于实际场景。如果学生在假期去公司工作,他们将获得实践操作经验。<u>此外</u>,培养诸如沟通、团队合作和适应能力等软技能也至关重要。这些技能受到雇主的高度青赖,并且在求职面试中可以起到重要作用。

总之,大学生需要以多种方式为未来的职业生涯做好准备。通过在学校表现优异、获得实践经验以及培养重要技能,他们可以使自己更具竞争力,为未来的职业生涯做好准备

# 作文一

As requirements for job applications are getting increasingly higher, college students ought to be better prepared for their future career. *Essential preparation* involves fostering a mindset of lifelong learning and adaptability. *The rapid evolution of technology and industries* means that the knowledge acquired today may become *obsolete* tomorrow. For example, fields like artificial intelligence and data analytics continuously *demand new skills*. Students, therefore, *should not limit themselves to their majors* but should *embrace online courses, workshops, and certifications to update their expertise*. By *cultivating the habit of self-directed learning* and *staying curious about* industry trends, graduates can *demonstrate to potential employers their resilience and commitment to growth*, which are *invaluable assets* in any career path.

#### 翻译:

随着求职要求日益提高,大学生应为其未来职业做更充分的准备。关键的准备在于培养终身学习和适应变化的心态。技术和行业的快速演变意味着今天获得的知识明天可能就过时了。例如,人工智能和数据分析等领域不断需要新技能。因此,学生不应局限于自己的专业,而应积极利用在线课程、研讨会和认证来更新自己的专业知识。通过培养自主学习的习惯并对行业趋势保持好奇,毕业生可以向潜在雇主展示他们的韧性和对成长的承诺,这在任何职业道路上都是宝贵的财富。

# 作文二

As requirements for job applications are getting increasingly higher, college students ought to be better prepared for their future career. This preparation should extend beyond academic excellence to encompass well-rounded personal development. For instance, proficiency in soft skills like communication, teamwork, and problem-solving is now equally valued by employers. A case in point is my classmate, Li Hua. Despite having outstanding grades, he actively participated in student clubs and volunteer projects. These experiences honed his leadership and interpersonal abilities, which ultimately gave him a distinct edge during a competitive management trainee recruitment. Therefore, to stand out in the fierce job market, students must strategically cultivate a diverse skill set and practical experience alongside their academic pursuits.

随着求职要求日益提高,大学生应为其未来职业做更充分的准备。这种准备应超越学业优异,涵盖全面的个人发展。例如,沟通、团队合作和解决问题等软技能如今同样受到雇主的重视。我的同学李华就是一个很好的例子。尽管成绩优异,他仍积极参与学生社团和志愿者项目。这些经历锻炼了他的领导力和人际交往能力,最终使他在一次竞争激烈的管理培训生招聘中脱颖而出。因此,要想在激烈的就业市场中脱颖而出,学生必须在学业之外,有策略地培养多样化的技能和实践经验。

### 作文三

As requirements for job applications are getting increasingly higher, college students ought to be better prepared for their future career. In my view, this means bridging the gap between theoretical knowledge and real-world application early on. Take my own experience as an example. During my sophomore year, I pursued a part-time internship at a tech startup, despite a heavy academic workload. This opportunity allowed me to apply classroom theories to practical projects, exposing me to industry dynamics and workplace challenges. The experience not only enriched my resume but, more importantly, clarified my career interests and shortcomings. Hence, proactive engagement in internships or relevant projects is crucial for students to gain a competitive advantage and adapt to professional expectations smoothly.

随着求职要求日益提高,大学生应为其未来职业做更充分的准备。在我看来,这意味着尽早弥合理论知识与实际应用之间的差距。以我自身的经历为例。大二时,尽管学业繁重,我仍在一家科技初创公司寻求了一份兼职实习。这个机会让我能够将课堂理论应用于实际项目,接触行业动态和工作场所的挑战。这段经历不仅丰富了我的简历,更重要的是,它澄清了我的职业兴趣和不足。因此,学生积极主动地参与实习或相关项目,对于获得竞争优势并顺利适应职业要求至关重要。